
 

Referat bestyrelsesmøde 13.06.2023 

Ugedag: Dato: Fra - til: Lokale: Referent: Ordstyrer: Mødeleder: Afbud: 

Tirsdag 13.06.2023 17.00 – 19.00 Personalerum RG Vivi RG  

Pkt. Dagsorden Referat 

1. 

 

 

17.00-17.10 
Godkendelse af referat fra 

bestyrelsesmøde d. 2/5 

 

Referat er godkendt uden anmærkninger. 

2. 17.10-17.25 
Orientering fra ledelsen: 
Elevtal, økonomi og aktuelt fra 
skolen. 

 

72 elever, orientering om kommende klasser. 
SFO-situation, samtaler i uge 26. 

3. 17.25-17.40 

Orientering fra 

medarbejderrepræsentant 

 

I år har vi startet op med klassekonferencer, hvor dansk- 

og matematikvejleder samt leder og klasselærere 

gennemgår elevernes faglige udvikling gennem skoleåret. 

Næste års lærere er også med, så det fungerer som en 

overlevering. 

4. 17.40-17.50 

APV v. AMR Rune Thorsen 
 

En APV (arbejdspladsvurdering) skal minimum 

gennemføres hver 3. år, eller når der har været store 
forandringer på arbejdspladsen. Derfor har vi nu 
gennemført en APV igen i år.  
Rune gennemgik forløbet og resultaterne, der i 

overvejende grad var meget positive.  
Der arbejdes løbende videre med indsatsområderne. 

 

5. 17.50-18.15 

Kommende større, økonomiske 
projekter 

- Kloakering + fliser 

- Nyt tag 
Nyt tag: 
Vi er i dialog med banken. De hjælper os med at 
holde styr på byggeprocessen og det overordnede 
projekt. Vi er ved at lave en aftale med en 
energikonsulent i forhold til gode energiløsninger. 
Kloakken: 
Morten (kloakmand) har lavet indledende 
undersøgelser af hele kloakeringen. Det er planen at 
det er færdigt til efter sommerferien. Vi afventer en 
pris. 
Fast belægning i skolegården: 
Maia, Michael og Dorthe undersøger muligheder v. 

Munck i Langeskov ang. belægning. 

Tag: 

I gang. Vi begynder med energikonsulent. 
 
Kloakering igangsættes samtidig med tagprojekt. 
 

Fast belægning i skolegården: 

Det ser ud som om det er et meget bekosteligt projekt. Vi 

tager det op i efteråret. 

6. 18.15 – 18.35 
Sommerfest 
 

Vi talte om afvikling af dagen. Camilla og SFO-personale 

hjælper ved bestyrelsens bod. Maja og Dorthe er der fra 

kl. 15.00. Allan står for indkøb af øl og vand. Camilla 

sørger for skilte. 
Der er styr på pattegrise til grillen. 
Vi kører efter samme program 

7. 18.35 – 18.45 

Kræmmermarked 
 

Vi har fået samme plads til standen, og vi afvikler efter 

det samme koncept som sidst.  



 

      

 Der bestilles pizza til mødet 

Der skal være flere brochurer – specielt fra A- og B-
klasser.  

Der hyres hjælpere ved sommerfesten. 

8.  Bestyrelsen havde nogle 

tilføjelser til dagsordenen 
 

- Der ønskes et højere informationsniveau til 

forældrene i forhold til forskellige nyheder fra 
skolen. 

- Ved planlagt fravær meldes ud til forældrene så 
hurtigt som muligt på mail, så alle bliver 

informeret. I løbet af næste skoleår vil vi benytte 
os af SkoleIntra 

- I forhold til elever der ikke dukker op til 
undervisning, er det vigtigt at forældrene bliver 

adviseret hurtigst muligt. 

- Ved arrangementer er det vigtigt, at info og 
tilmeldingssedler er ude i rimelig tid. 

- På SkoleIntra er en kalenderfunktion integreret, 

men indtil da lægges de vigtigste datoer på 

hjemmesiden.  

- Udfordringen med mobiltelefoner, som eleverne bruger uden for det ”tilladte” blev diskuteret. Der 

er tydelige retningslinjer for brug, men enkelte 

elever har svært ved at overholde det.  

- Madpolitik: Det opleves, at der måske er en del 

elever, der har lidt for usunde snacks med. 

Bestyrelsen vil på det første forældremøde minde 

om, at der skal overvejende sund mad med i 

madpakken. 

- Vi delte vores overvejelser omkring udvidelsen.  
- Der har været en bekymring omkring SFO, da der 

har været både lidt urolige morgener og 
eftermiddage. 

- Næste år vil personale fra SFO deltage i 
bestyrelsesmøder1-2 gange om året. 

- Det er vigtigt, at der ikke ligger personfølsomme 
oplysninger fremme på bordet i arbejdsrummet, 
når der ikke er personale til stede. Vi skal huske at 
låse, når lokalet forlades. 

- Bestyrelsen udtrykker en bekymring for, om 
nærheden i den lille skole stadig er intakt, selv når 
vi nu er blevet flere elever. Dette fik vi en 
interessant debat om.  

-  

9. 18.45 – 19.00 

Evt. 
 

Dato for næste bestyrelsesmøde 
 
Punkter til dagsorden 
 

-Bestyrelsen deltager igen ved det første forældremøde 
næste år med et lille punkt omkring bestyrelsen. 
 

Næste bestyrelsesmøde er 7/9 kl. 17.00 – 19.00. 


